



# Phuket Dusit Thani Laguna 3 Days 2 Nights Package 布吉 Dusit Thani Laguna 3 日 2 夜套票

香港教育大學或前師範院校校友優惠

Booking Period: 01-20Dec 2019

Stay Period: 01Dec2019-31Mar 2020

\*\*Blackout dates: 23-30Jan 2019



#### **OPTIONAL**

Phuket airport private transfer to/from hotel HKD330 per car per way (9-seater minibus for max. 6 persons)

# **Basic Information**

Weather: Average 28℃ 氣溫: 平均 28℃

Season: Hot and rainy throughout the year

氣候: 全年氣候炎熱及多雨

Time Difference:

時差: -1 hour

Distance from HK: Approx. 2,328 km 與香港相距 約 2,328 公里

Flight Duration: Approx. 3 hours 30 minutes

航班飛行時間: 約3小時30分鐘

Visa:Visa free for HKSAR and BNO passport holder簽證:特區護照 及 英國國民(海外)護照 持有人毋須簽證



Dusit Thani Laguna Phuket 坐落於被譽為亞 洲最佳渡假勝地之一的布吉島 Laguna 的中心位置,臨著名安達曼海風景優美飽覽 迷人海景,酒店環境清幽舒適,每個客房均設有私人陽台,並設有可供多人入住的泳池別墅,酒店提供多種娛樂活動,如帆船、浮潛、獨木舟、網球、高爾夫球、健身室及水療中心等。除享受酒店設施及輕鬆寧靜的氣氛,更可以充分利用酒店優越的地理位置盡情探索島上的風景名勝。

Customer Hotline

Agency Hotline

**L** 2830 4888

pkg@pam.com.bk

www.pamholidays.com







# Flight Information

Frequency 班次	Flight 航班	From 由 / To 至	Dep 起飛 / Arr 到達
Daily	WE609	Hong Kong 香港 / Phuket 布吉	10:20 / 13:00
	WE608	Phuket 布吉 / Hong Kong 香港	14:50 / 21:15

<sup>\*</sup>Flight schedule are subject to change without prior notice. | \*Airfare surcharge may apply during high season.

### **Package Price**



		Price Per Person 每位收費			Extension Night
Room Type 房間種類	Stay Period 入住日期	Share Twin 佔半房	Single Room 單人房	Child 4-11 No Bed 小童不佔床	Per room per night 延期住宿 每房每晚
Deluxe Lagoon View	01-24Dec '19	\$3,890	\$5,290		\$1,520
	25Dec'19-10Jan'20	\$6,790	\$11,090		\$4,420
	11-22Jan'20 & 31Jan-31Mar'20	\$4,590	\$6,890		\$2,250
Deluxe Sea View	01-24Dec '19	\$3,990	\$5,590		\$1,690
	25Dec'19-10Jan'20	\$6,890	\$11,390		\$4,590
	11-22Jan'20 & 31Jan-31Mar'20	\$4,690	\$6,990		\$2,420
Premier Ocean Front	01-24Dec '19	\$4,190	\$5,890		\$1,840
	25Dec'19-10Jan'20	\$6,990	\$11,690		\$4,740
	11-22Jan'20 & 31Jan-31Mar'20	\$4,890	\$7,290		\$2,580

## **VALUE ADDED**

#### Min. 2 nights stay on 01-24Dec19

Book Deluxe Lagoon View: Upgrade to Deluxe Seaview Book Deluxe Sea View: Upgrade to Premier Ocean Front

Book Premier Ocean Front: One time-Thai Set Dinner (food only) for 2 persons at Ruen Thai

#### Package Prices Include:

- Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Phuket by Thai Smile (WE)
- 2 nights' accommodation with daily breakfast.
- \* Hong Kong 0.15% T.I.C. levy

#### Remarks:

- All the above fare based on HKD (HK market only)
- Booking: W class by PAM Holidays.
- Price quoted does not include Tour Escort from Hong Kong.
- Valid on WE Operating Flights only.
- \* Flights and hotel confirmation are subject to availability.
- \* Hotel stay must be completed on the mentioned period.
- \* Please make sure there is at least 6 months validity for all travel documents.
- \* No amendment, cancellation and refund are allowed once documents are issued.
- \* Prices exclude any applicable taxes, surcharges & visa fee (if applicable).
- Special Offer only valid for book and full pay before Dec 20 2019. Above offer cannot be combined with any other offers
- \* Full payment must be received within 3 days upon confirmation. Otherwise booking will be cancelled automatically.
- \* Non-refundable full payment must be collected if the reservation is made within 30 days.
- \* All special offers are subject to change without prior notice, subject to hotel decision.
- \* Prices are subject to change without prior notice due to exchange rate fluctuation, fuel prices and/or unforeseen circumstances.
- Information and images are for reference only.

#### 以上價格包括:

- \*泰國微笑航空來回香港至布吉經濟客位機票
- \* 2 晚酒店住宿
- \* 0.15% 旅遊業議會印花稅

- 以上價格全以港幣結算 (只限香港市場)。
- \* 訂位代號: W class 由 PAM Holidays 代訂。
- \* 不包括香港領隊
- \*適用於泰國微笑航空營運航班。
- \* 所有預訂須視乎酒店及機位情況方能確認。
- \* 酒店住宿必須於指定日期內完成。
- \*最少六個月以上有效期之護照入境。
- \*機票及酒店套票發出後,將不接受更改,取消及退款。
- \*以上價格不包括所有有關稅項、附加費及簽證費用(如適用)。
- \*優惠只張 12 月 20 日前成功預訂及支付套票全費。
- \* 以上優惠不能與其他優惠共同使用
- \* 航班或酒店作實後 3 天內須繳付全部費用, 否則自動取消。
- \*如預定 1 個月內出發之套票,必須先收取不設退還的套票全費,方進
- 所有優惠如有更改,恕不另行通知,視酒店的最終決定而定。
- \*由於匯率波動,燃料價格和/或不可預見的情況,價格如有變更,恕 不另行通知
- \* 資料及圖片僅供參考。

此優惠只適用於香港教育大學或前師範院校之校友及其家屬。必須出示有效的相關證明,如畢業證書、教大圖書館校友借書證/閱讀證、教大體育會會員證、校友會會員證、教 大畢業生 VISA 卡、昔日的學生證或副本)或此推廣單張,方可享折扣優惠。

This privilege offer is limited to the alumni, and their family members, of the Education University of Hong Kong and former Colleges of Education. Please present relevant identification proof (e.g. Graduate Certificate, EdUHK Library Alumni Borrower Card, EdUHK Sports Club Membership Card, relevant Alumni Association Membership Card, EdUHK Graduate Visa Card, old student Card) or this promotion leaflet to enjoy the offer.

Customer Hotline

**C** 2830 4888 **№** pkg@pam.com.hk

**∰ www.pamholidays.com** 



